
Dear Parents,  

We hope you are well and your family is healthy and strong. We are delighted to inform you that the ISNS 
Scholarship Programs are open for the 2023-2024 school year.  

Please note the Primary, Middle and High school Scholarships are aimed at supporting our current students. 

• For High school full ride scholarships, they are open to current and prospective students.  

• The deadline for scholarships is February 19, 2023. 

• The paper version of the scholarship application guide can be obtained for reference from the 
Admissions Office. Please be aware that the guide is not an application form and all applications 
need to be completed online via OpenApply. 

Please follow these Application steps to complete the online scholarship application: 
 
Step 1: Click this link to fill out the form directly. Or use this link here to log in to your 

Openapply system account: https://isns.openapply.cn/parents/sign_in 

 
 
Step 2: Please check the following diagram, find the location of the Scholarship Application 
Form according to the instructions, and then fill in the form. 

https://isns.openapply.cn/parents/sign_in


 
 

If you have any questions about the Scholarships Program at ISNS, please call the Admissions Team at 2666 1000 
or email us at admissions@isnsz.com.  

Sincerely,  

ISNS Admissions Team  

 

亲爱的家长： 

 

您好！ 

 

希望您一切安好，家人健康平安！我们很高兴地通知您，ISNS 2023-2024 学年奖学金现已全面开放申请。请知悉，小

学，中学，高中奖学金只面向在校学生开放。 

• 高中全额奖学金面向在校生和新生开放。 

• 所有奖学金申请的截止日期为 2023 年 2 月 19 日。 

• 纸质版的奖学金申请指南，可在招生办办公室领取参考。请知悉，此指南非申请表格，所有申请均需在

Openapply系统线上完成。 

奖学金申请步骤及操作： 

 

步骤一：点击此链接可以直接填写表格。或者登录您的 Openapply 系统账号： 

 https://isns.openapply.cn/parents/sign_in 

mailto:admissions@isnsz.com
https://isns.openapply.cn/parents/sign_in


 
步骤二：按照以下图片中箭头的指示，找到奖学金申请表所在位置，然后填写表格。 

 

如果您对 ISNS 奖学金项目有任何疑问，请致电招生办团队 2666 1000，或发送邮件至：admissions@isnsz.com 

诚挚的问候！ 

ISNS 招生办团队 

 

mailto:admissions@isnsz.com

